
Bestyrelsesmøde Afd. 7 den 14.11.19 

Tilstede. Alle 

 

1. Velkommen ved Formanden 

2. Godkendelse af Dagsorden – Godkendes 

3. Godkendelses af forrige referat – Godkendes 

4. Orientering fra Formanden: 

• Der orienteres omkring 1 års gennemgang i blok 5 – grundet kun én dags varsel til 

beboerne er der uvished om hvor mange der har fået gennemsyn lige pt. 

• Anders melder bestyrelsen til repræsentantskabsmøde den 3/12-19 

• Allan Kirch har 25 års Jubilæum d. 29/11-19 fra kl 13-15 Festlokale Søparken 

5. Orientering fra Hovedbestyrelsen v/Hans – Hans referere fra dette 

6. Kasserens beretning – Intet at berette 

7. Tysklandsturen 2019 

• Der er 63 tilmeldte – stor tilfredshed fra Bestyrelsens side 

8. Renovering af Etape 3: 

• Det starter op igen d. 5/12.19 – det ser ud til at tallene passer og der kan sættes i 

gang i løbet af foråret. 

9. Indkomne forslag til drøftelse og beslutning: 

• Krolf er i beboerbladet et tilbud som tilbydes af DAI til 15 boligselskaber over hele 

landet. Til opførelse til dette er ganske gratis: Bestyrelsen synes det lyder spændende 

og der er sendt en interesse af sted for dette. Bestyrelsen prøver at ligge dette ud for 

evt interesse på Tysklandsturen og i det nye år undersøge nærmere ved at spørge 

beboerne generelt. Der undersøges samtidig hvor en bane evt kunne ligge. 

10. Eventuelt: 

• Pia forslår til foråret en rundvisning på Aalborg Lufthavn for beboerne: Der arbejdes 

på dette til foråret om det kan lade sig gøre. 

 

Næste møde sættes den 5/12 hvor Bestyrelsen har et kort møde. 

 

Referenten takker for et godt møde ☺ 

 


